



南通欣天水衬布有限公司
NANTONG GALAXY INTERLINING CO.,LTD.

公司简介

南通欣天水衬布有限公司位于江苏省启东市高新区，是一家专业生产、销售四面弹衬布、喷水布、羽绒衫三合一面料及里料的企业。我们拥有一流的染整技术、科学先进的定型&复合设备（国家专利）、完整的检测设施、顶级的环保认证。目前有10万平方厂区、6万平方厂房、150台针织大圆机、360台喷水织布机，有高温高压进口染色机14台，定型机、多功能涂层机、复合机等十余台。

三合一的羽绒服面料具有二防一透（防水、防钻绒、透气）功能，目前推广给各品牌羽绒服装加工企业。生产的透气性里料广泛适用于各类休闲运动服装、各商务套装等。产品不仅在国内领先水平、并且在国际市场上有着很高的知名度，远销至东南亚、中东、欧美等国家和地区。

承蒙社会各界的大力支持和关心厚爱，在日趋激烈的市场竞争中求生存、求发展，“雄关漫道真如铁，而今迈步从头越”。展望未来，我们愿与社会各界朋友一道携手并肩，诚信立本，互惠互利，精诚合作，共铸辉煌。

Nantong Galaxy Interlinings co., Ltd., located in the high-tech zone of Qidong city, Jiangsu Province, is an enterprise specialized in the production and sales of three-in-one fabric and lining materials, and circular knitting interlining, water-jet interlining etc. We have first-class dyeing and finishing technology, scientific and advanced finishing & compound equipment (national patent), complete testing facilities, top environmental protection certification.

At present, it has a factory area of 100,000 square meters, a factory building of 60,000 square meters, 150 circular knitting machines, 360 water-jet looms, 14 high-temperature & pressure imported dyeing machines, more than 10 sets of finishing machines & coating machines and Lamination machines.

The three-in-one down jacket fabric has two anti-permeability (waterproof, anti-frying feather, breathable) functions, which is currently promoted to famous brands of down garment enterprises. The production of breathable lining is widely applicable to all kinds of leisure sports clothing, business suits, etc. The products are not only in the leading level in the local, but also have a high visibility in the international market, exported to southeast Asia, the Middle East, Europe and the United States and other countries and regions.

Thanks to the strong supporting and care of the community, in the increasingly fierce market competition for survival and development, Looking forward to the future, we are willing to work with friends from all walks of life side by side, honesty and mutual benefit, sincere cooperation, a brilliant future.

